
Pasientsikkerheten først. 

Utover høsten har vi fulgt en stadig mer intens debatt vedrørende lokalisering av 
PCI-tilbudet for pasienter i Nordland. Vi opplever et Helse Nord som argumenterer 
for at et døgntilbud i Tromsø er tilstrekkelig for å serve hele Nordland. 
Statsforvalter, fylket, fagmiljøet i Bodø og befolkningen har reagert med både 
undring og uro. Helse Nord lager retningslinjer som i ytterste konsekvens utfordrer 
helsepersonellovgivningen. Også på Helgeland prøver man å innføre retningslinjer 
som påfører store deler av befolkningen ca. 20 min lenger indremedisinsk 
akuttransport, i tillegg til at de må forholde seg til to sykehus. Dette året skal man 
også se på hvordan akutt behandling skal planlegges for framtiden nasjonalt. 

Vi registrerer at befolkningen reagerer på at våre regionale og lokale helseforetak 
planlegger for det som oppfattes som en nedbygging ikke en fremtidsrettet 
utvikling av kanskje den viktigste tjenesten vi har, nemlig spesialisthelsetjenesten. 

 

Nordland Senterparti mener at: 

• det må presiseres at våre regionale helseforetak ikke kan planlegge i strid 
med helsepersonellovgivningen, og at man alltid må ha som overordnet 
mål: Kortest mulig akuttransporter med så få omlastinger som mulig. 


